
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ STRED z 09.09.2024 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4032 

Mgr. Medal: Žiadame informovať rodičov detí 
navštevujúcich MŠ na Stromovej ulici že môžu 
na parkovanie využívať napríklad priľahlé parkovisko pri 
bývalej predajni Coop Jednota. Pred MŠ sa parkovať 
nesmie. 

Masaryk Rastislav, Ing. 

Požiadavka / informácia od VMČ Stred bola zákonným zástupcom sprostredkovaná veľkým oznamom na hlavnej 
tabuli oznamov pre rodičov pri vstupe do MŠ a na oznamoch pre rodičov v šatniach detí. 

Zatvorené 

4033 

P. Egg: na základe komunikácie s p. Marčekovou 
na zasadnutí VMČ Stred žiada o prehodnotenie 
možnosti vytvorenia priechodu pre chodcov 
ku Kauflandu na Inoveckej ulici v Blízkosti ul. 
Osloboditeľov. 

Múdra Hana, Ing. 

Umiestnenie priechodu pre chodcov v zmysle technického predpisu by bolo možné po vyhodnotení najvyšších intenzít 
dopravy vozidiel a chodcov medzi ulicami Sama Chalupku a Kpt. Jaroša, teda vo vzdialenosti 100 m od okružnej 
križovatky. Prichádzajúci od zastávky Ku štvrtiam smerom do Kauflandu a naopak nebudú tento priechod využívať, 
nakoľko je príliš ďaleko. Realizácia tohto projektu si vyžaduje vypracovanie projektovej dokumentácie a zabezpečenie 
finančných prostriedkov v rozpočte mesta. 

Zatvorené 

4034 

Mgr. Medal: Opakovane žiada označovať podnety ako 
zatvorené, až keď sa kompletne doriešia. Ako príklad 
uvádza podnet č. 3978. „Mesto vyzvalo SSC na 
nápravu“. Podnet nie je doriešený aj keď v tom mesto 
v tomto stave nevie nič spraviť. Niekto by to mal ešte 
dosledovať, aby sa podnet doriešil do konca a až potom 
to označiť ako zatvorené. 

Patková Katarína, JUDr. 

Zamestnanci budú na porade prednostu upozornení na správne označovanie stavu podnetov a požiadaviek 
z VMČ/komisie. 

V procese - 
naplánované 

4035 

Ing. Bočák, Mgr. Medal: Cez víkend bývajú u Hossu v 
reštaurácii FUDI opakovane akcie, na ktoré sa ľudia 
sťažujú kvôli hluku. Teraz cez víkend 7. - 8.9. tam bola 
nejaká speváčka. Žiadame o info, či to bola povolená 
akcia, či si splnili oznamovaciu povinnosť. V sobotu tam 
bola aj hliadka MsP, nachvíľu to stíchlo, odišli a neskôr 
to pokračovalo znova. Ako to riešila MsP? Je možné 
s tým niečo robiť? Upozorniť podnikateľa, ktorý to tam 
prevádzkuje? Ako to je v prípade, že sa takáto situácia 
opakuje, že je hluk aj po 22.hodine? Vždy príde hliadka 
a len ich upozornia, alebo sú tam aj nejaké sankcie? 

Vaššová Malvína; 
Sedláčková Janka, Ing.; 

Capová Mária, Ing.; 
Sedláček Peter,Mgr. 

Mestská polícia neobdržala v uvedenom termíne žiadne oznámenie týkajúce sa rušenia nočného kľudu v reštaurácii 
FUDI. Taktiež na kultúrno-informačných službách nebolo toto podujatie hlásené. Mesto (obec) nemá v kompetencii 
riešiť prípady rušenia hluku. Mesto nezamestnáva odborne spôsobilú osobu a nedisponuje potrebným technickým 
vybavením, z dôvodu vykonania merania sa obracia na príslušný regionálny úrad verejného zdravotníctva v Trenčíne. 
V prípade sťažností na hluk na prevádzkovateľa reštaurácie je preto potrebné obracať sa na orgán oprávnený riešiť 
dané porušenie, ktorým je Regionálny úrad verejného zdravotníctva v Trenčíne. Právo obrátiť sa na tento orgán má 
ktorákoľvek fyzická osoba, nemusí to byť mesto. Dané miesto ale budeme najbližšie obdobie monitorovať a v prípade 
podnetov na rušenie nočného kľudu Mestská polícia bude uvedené riešiť v súlade so Všeobecne záväzným 
nariadením č. 6/2011 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta Trenčín. Ak sa 
dané porušenia nočného kľudu budú opakovať, podnet postúpime aj na RÚVZ TN. 

Zatvorené  

4036 

P. Stašková: Reštaurácia PERLA s terasou v blízkosti 
obytného domu, pravidelne otravuje obyvateľov hlukom 
aj po 22.hodine v čase nočného kľudu. Má splnenú 
ohlasovaciu povinnosť ale prevádzkové hodiny v piatok 
a sobotu sú do 24:00. Hráva tam harmonikár 
a na hudobnú produkciu Perla ohlasovaciu povinnosť 
nemá. Pravidelné vyvolávanie na MsP a riešiť to stále 
nejakými priestupkami nie je  riešenie. O 22:00 zhasnú 
a zopár návštevníkov ostáva a robí hluk. Ako je možné 
riešiť túto situáciu aby hluk po 22:00 utíchol? 

Sedláček Peter,Mgr.; 
Capová Mária, Ing. 

Mestská polícia vykonávala, na základe podnetov obyvateľom mestskej časti, pravidelné kontroly dodržiavania 
prevádzkového času a nočného kľudu v prevádzke reštaurácia PERLA, pričom v mesiaci august boli za prekročenie 
prevádzkového času letnej terasy udelené v dvoch prípadoch blokové pokuty. Kontroly boli vykonávané priebežne aj 
naďalej bez zistených nedostatkov. V prípade opakujúcich sa podnetov na rušenie nočného kľudu budeme uvedené 
riešiť v súlade so Všeobecne záväzným nariadením č. 6/2011 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky 
služieb na území mesta Trenčín. 

Zatvorené 

4037 

P. Stašková: Kto kosí mesto? Kto upratuje neporiadok, 
ktorý v meste ostáva? Po kosení ostáva veľké 
množstvo odpadu. Po pokosení sú trávniky 
nezhrabané, všade je kopec papierov, sáčkov, plastov, 
neporiadku. Kto to po tom kosení uprace? Napríklad 
v inom meste pri kosení prišli páni s vozíkmi, vyžínači, 
jeden traktor a traja hrabači. A to čo sa povyžínalo, tak 
sa hneď pozhrabovalo a spratalo. Kto vyzberá po 
kosení u nás odpadky? A nie len po kosení. V okolí 
Smažienky, Perly, na Dlhých Honoch, 28.októbra v 
okolí smetných nádob je veľa neporiadku. Smetné 
nádoby sa vysypú ale neporiadok okolo nich, rozbité 
sklo, plasty, papiere atď. nikto neuprace. Mesto je 
špinavé, neupratané, v tomto smere neudržiavané. 

Jaroš Roman, Ing. 

MHSL zabezpečuje kosenie so zberom čo znamená zber bioodpadu. Podnet na zber odpadkov postupujeme na Útvar 
interných služieb, ktorý vie zabezpečiť činnosťou VPP upratanie. Neporiadok na stojiskách smetných nádob vyrieši 
jedine realizácia stavby polopodzemných kontajnerov , ktorá bola v prípade ulice 28.októbra odmietnutá občanmi 
priľahlého bytového domu v územnom konaní. Nie je v silách mesta, aby upratovalo všetok neporiadok 
vyprodukovaný nevhodným správaním pri nakladaní s komunálnym odpadom obyvateľmi bytových domov. Je nutné 
apelovať na všetky SVB aby sa podieľali na upratovaní priľahlých stojísk kontajnerov. 

Zatvorené 



ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4038 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Je možné 
odhadnúť náklady na výmenu povrchu pri dvoch 
výjazdoch z nemocnice/márnice, ktoré vyúsťujú 
do Jesenského ulice. Radi by sme ich opravu spojili 
s niektorou z investičných akcii. 

Korienek Ján 

Útvar investícií nacení výmenu povrchov a následne bude o tom VMČ informovať. 

V procese - 
čaká sa 
na tretie 
strany 

4042 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme 
sa spýtať, kde bude znovu použitá, prípadne 
pri budúcich investičných akciách využitá kamenná 
dlažba z Hviezdoslavovej ulice. Vieme o prípade, kedy 
časť z dlažby pri rekonštrukcii Mierového námestia 
skončila v záhrade jedného obyvateľa. Zároveň by sme 
ju radi využili napríklad pri rekonštrukcii Ulice 28. 
októbra. 

Korienek Ján; 
Mlynčeková Adriana Ing. arch.; 

Beďatš Martin, Ing. arch. 

Všetka dlažba z Hviezdoslavovej ul. bude dočasne uskladnená v areáli MHSL a bude použitá v budúcnosti podľa 
potreby, resp. podľa toho, kde sa bude koncepčne hodiť. ÚÚP nemá žiadnu vedomosť o využití dlažby z rekonštrukcie 
Mierového námestia v "záhrade jedného obyvateľa", ak takouto konkrétnou informáciou disponujú poslanci VMČ, je 
potrebné ju bližšie špecifikovať. 

Zatvorené 

4047 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Zastávka 
Kubrá, Kyselka – čistota. Chceli by sme poprosiť 
o vyčistenie spomínanej zastávky, kde pri vystúpení sa 
neobídu dvaja ľudia z dôvodu prerastaniu zelene z 
vedľajšieho pozemku. 

Jaroš Roman, Ing. 

Zeleň bude upravená v prvom októbrovom týždni. 

V procese - 
naplánované 

4055 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Záchytné 
parkovisko – Trenčín – Predmestie. Vieme, že 
parkovisko medzi ŽST Trenčín – Predmestie a OMV nie 
je vo vlastníctve mesta. Ako vidieť aj na fotografii, 
pribudlo na ňom aj vozidlo bez EČ. Iné parkovacie 
miesto má zas sklápaciu zábranu, ktorou si vodič 
pravdepodobne neoprávnene privlastnil toto miesto. Je 
vo výhľade mesta prebrať toto parkovisko od ŽSR 
a využívať ho v budúcnosti ako záchytné? 

Múdra Hana, Ing. 

Mesto Trenčín nemá v úmysle nadobudnúť tento pozemok formou kúpnej alebo nájomnej zmluvy za účelom 
vybudovania záchytného parkoviska. 

Zatvorené 

4065 

Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chodník 
z dlažby - Inovecká x Dlhé Hony. Opätovne dávame 
podnet od pán Šuleka, ktorý žiadal podsypanie 
a vyrovnanie chodníka vybudovaného z betónových 
kociek, ktorý je rokmi používania „utopený“ pod úroveň 
trávnatej plochy. V zimných mesiacoch či pri dažďoch 
sa na chodníku tvoria kaluže. Zodvihnutím by sa tento 
problém vyriešil. Podnet sme 1. krát dávali v 03/2024. 

Jaroš Roman, Ing. 

Prvý podnet na opravu uloženia dlažobných kociek v zeleni máme zaevidovaný, s termínom realizácie v priebehu 
októbra tohto roka. 

V procese - 
naplánované 

 


